
 

 

Verksamhetsberättelse år 2021 

 

Styrelsen har bestått av:  Jenny Augustsson, Madeleine Cocozza, Carolina Dufmats, Gunilla Ringdahl, 

Kristin Halldorsdottir och Maria Åhman. 

Styrelsemöten 

 Styrelsen har haft 8 protokollförda möten, 1 idémöte samt 1 avtackningsmöte av Maria Åhman som 

avgår som ordinarie ledamot vid årsmötet.  

Följande frågor har styrelsen arbetat med under året:  

- Diskuterat tydligare syfte med föreningen  

- Styrelsen har under 2021 arbeta med frågan hur Famös ska kunna öka medlemsantalet. 

Under året utformades en enkät till medlemmarna i syfte att öka kunskapen om vilka behov 

medlemmarna har av föreningen. Resultatet av denna enkät presenterades på hemsidan 

under våren och bifogas verksamhetsberättelsen 

- Kåserier har kontinuerligt under året författats av styrelsemedlemmar och införts på 

hemsidan.  

- Efter det att Famös representant i SFFt avgått har styrelsen arbetat med att besätta 

styrelseplatsen men inte lyckats. Valberedningen arbetar fortsättningsvis med frågan. 

- Ett bokcafé planerades men då endast fyra medlemmar anmält sitt intresse ställdes 

bokcaféet in. På grund av rådande pandemiläge har inga fler seminarier än den 3 dec 

planerats under året. 

- Den 3 dec hölls ett välbesökt seminarium med sexologi som tema. Vid seminariet delades en 

utvärderingsblankett (se bilaga). Åhörarna var mycket positiva till föreläsningen både vad 

gäller innehåll och arrangemanget som helhet. Styrelsen fick på så sätt också inblick i vad 

åhörare önskar vid seminarier.  

- På grund av att så få medlemmar ansöker medel ur stipendiefonden har styrelsen under året 

diskuterat hur medel i fonden ska kunna komma medlemmar till godo. Ett förslag om att 

omvandla stipendiefonden till en utvecklingsfond är det förslag till åtgärd som styrelsen 

enats om. Förslaget innebär ändringar av stadgar varför det framläggs på årsmötet för beslut.  

 

Linköping den 22 januari 2022 

Madeleine Cocozza  
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